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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Åsa Regnér (S)

2015/16:1130 Utredningsdirektiv

Sedan regeringen tillträdde har en utredning utlovats kring LSS och 
funktionshinder. När man började tala om utredningen gavs intrycket att det var 
kvalitet inom assistansen som skulle vara huvudfokus, men över tid har det 
blivit allt tydligare att utredningens fokus kommer att ligga på 
kostnadsutvecklingen inom personlig assistans. 

Vikten av kvalitet inom assistansen och av att varje människa får det stöd man 
behöver för att leva ett gott liv går inte nog att understryka. Därför krävs det 
noggrant genomtänkta direktiv och en bred utredning utan vidare dröjsmål. 

Med anledning av ovanstående önskar jag fråga statsrådet Åsa Regnér:

 

När kommer direktiven för utredningen att presenteras, och vilken kommer 
vara utredningens huvudsakliga inriktning?

………………………………………

Sofia Fölster (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2016-04-20
Besvaras senast
2016-04-27 kl. 12.00


